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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Polt Péter, legfőbb ügyész 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Indított-e hivatalból nyomozást az ügyészség Varju 
László bántalmazása okán?" 

Tisztelt Legfőbb ügyész Úr!

2018.  december  17-én  Országgyűlési  képviselők  törvényi  jogukkal  élve  beléptek  a
Médiaszolgáltatás-támogató és Vagyonkezelő Alap (MTVA) épületébe. Az Országgyűlésről szóló
2012.  évi  XXXVI.  törvény 98.  §  (4)  bekezdése  szerint  ugyanis  az  az  országgyűlési  képviselői
igazolvány a közintézményekbe, így az MTVA-ba való belépésre és tájékozódásra is feljogosít. A
képviselők  az  épületben  nem tettek  semmi  olyat,  amely  az  MTVA rendeltetésszerű  működését
bármilyen  kis  mértékben  is  megzavarta  volna.  Ebből  adódóan,  amikor  az  MTVA épületében
dolgozó  fegyveres  biztonsági  őrség  tagjai  testi  kényszerrel,  tehát  erőszakkal  távolítottak  el  két
országgyűlési képviselőt, azzal nem csak jogszabályokat sértettek, de felmerül velük szemben a
hivatalos személy elleni erőszak bűncselekményének gyanúja is. A későbbiekben ráadásul több más
esetben is erőszakosan és a jogszabályokat figyelmen kívül hagyva léptek fel az MTVA őrei.

Különösen aggodalomra ad okot, hogy időközben a sajtóban napvilágra került egy olyan felvétel,
amelyet  az MTVA kamerái  vettek fel  ugyan,  de adásba soha nem került.  Ezen a felvételen jól
látszik,  hogy  több  biztonsági  őr  is  fizikai  erőszakot  alkalmaz  Varju  László  országgyűlési
képviselővel szemben. Ez a jelenet teljességgel elfogadhatatlan és jogszerűtlen.

Tisztelt Legfőbb ügyész Úr, a kérdéseim a következők:

- Indított-e az ügyészség hivatalból vizsgálatot az MTVA biztonsági őrei által elkövetett erőszakos 
cselekmények miatt? 

- A Varju László bántalmazásáról készült felvételek alapján tett-e lépéseket az ügyészség? 
Indítottak-e hivatalból nyomozást?



Tisztelettel,

Kocsis-Cake Olivio (Párbeszéd)
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